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MAART 2023

Nico heeft er nog zichtbaar lol in dat hij 
destijds niet vertelde dat de toen al 
populaire Dolly Dots hoogstpersoonlijk zijn 
kapperszaak kwamen openen. Het gebeurde 
allemaal op 17 maart 1980 om vier uur in de 
namiddag. Op 17 mei aanstaande, 43 jaar 
en twee maanden later, zal hij zijn deuren 
sluiten.
Met het vertrek van Nico en vaste kracht 
Marieke verdwijnt een zenuwcentrum in de 
wijk, een brandpunt waar decennialang alle 
buurtnieuwtjes samenkwamen, een zoete 
inval waar het op zaterdag bomvol kon zijn.
Nico wordt in april 77 en vindt het mooi 
geweest. Op zijn 15e begon hij al in een 
kapperszaak, toen je het vak nog in de prak
tijk leerde. Zijn eerste baantje was in Sassen
heim, later in Haarlem waar hij in verschillen
de salons werkte.

Nico werd geheadhunt door Henk van Koer
sel die in de Kleine Houtstraat een goedlo
pende zaak had. Daar leerde Nico collega 
Willem Dingerdis kennen. Die spotte de 
ruimte aan de Kinderhuissingel waar een 
doehetzelfzaak zat die ermee ophield. 
Willem sloot een huurcontract af om er een 
kapperszaak te kunnen beginnen en vroeg 
Nico of hij meedeed. De eigen zaak was 
geboren: The Hairshop, alles met de hand, 
nooit de tondeuse.
Een paar jaar later werd de salon omgedoopt 
tot Wino, the hairshop. De naam werd 

gevonden door een combinatie van hun 
voornamen. “Omdat Wini niet klonk, 
kwamen we uit op Wino.” 
Marieke deed de kappersdagschool in de 
buurt en kwam in 1985 stage lopen. Ze is 
nooit meer weggegaan.
Willem en Nico runden jarenlang de kappers
zaak totdat Willem ziek werd. Vanaf 2000 is 
Nico het in zijn eentje gaan doen, met 
Marieke uiteraard.
Wie kwam er niet in zijn zaak? Heel wat 
beroemdheden waren klant: zanger en 
componist Robert Long die vlakbij boven 
een snackbar in de Duvenvoordestraat 
woonde. “Leen Jongewaard liep hier ook 
altijd door de straat.” En klanten als judoka 
en judotrainer Cor van der Geest, Tom Okker 
de tennisser, en autocoureur Gijs van Lennep 
die tweemaal Le Mans won.

Hoe vaak hij heeft geknipt? Volgens Nico 
gemiddeld 15 klanten per dag, maal 5 dagen, 
maal 50 weken en dat 62 jaar lang. Do the 
maths. Dan kom je al snel op 232.500 knip
beurten uit. 
Altijd zonder afspraak, dat was zijn unique 
selling point. Bij Nico Weijers kon je altijd 
terecht, ideaal voor al die mannen die 
im pulsief naar de kapper moeten en niet een 
week of langer willen wachten. De bank zat 
lekker, er was altijd koffie en een Telegraaf. 
Pas de laatste tijd, sinds corona, werken ze 
op afspraak. >

Einde van een tijdperk: 
Nico stopt ermee

Nico Weijers ziet het zo weer voor zich. Een heuse mensenmassa had zich verzameld voor 

zijn fonkelnieuwe zaak op de hoek van de Duvenvoordestraat en de Pieter Kiesstraat. 

Waar bent u in godsnaam mee bezig, vroeg een gestreste politieagent. “Weet ik veel, zei 

ik, hij moest het verkeer maar gaan regelen.”
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A Seinwezen • Kinderhuissingel 1 
GarenkokersCafé – Als het weer kan: iedere 
eerste zondag van de maand  16.0018.30.
www.garenkokerskwartier.nl/agenda

Sociëteit Vereeniging, Zijlweg 1
www.societeitvereeniging.nl/agenda 
Het Zaeltje, Hoofmanstraat 12b
www.hetzaeltje.nl/agenda

Slauerhoff (18981936) was arts toen hij 
eind 1924 vanuit Friesland in het Garen
koker s kwartier kwam wonen. Hij ging 
samenwerken met de Haarlems tandarts 
Dick Hessels om zijn kennis te verbreden. 
Als aankomend scheepsarts moest je van 
alle markten thuis zijn. Kortstondig huurde 
hij een kamer aan de Kinderhuissingel 12, 
dichtbij de praktijk die tandarts Hessels 
op de eerste verdieping van de hoek Zijl
straat/Zoetestraat voerde (boven waar 
nu een uitzendbureau huist tegenover 
restaurant Miyagi & Jones).
Slauerhoff kon het goed vinden met de 
tandarts en kwam ook later nog bij het 
gezin Hessels over de vloer aan het Kenau
park 26 (op de kruising van Kenaupark 
en Zijhuizen, nu tegenover Bubb Kuyper 
Veiling).
De ongedurige scheepsarts woonde niet 
lang op dezelfde plek. Hij dichtte: “Alleen 
in mijn gedichten kan ik wonen/Nooit 
vond ik ergens anders onderdak.” Hij 
bevoer de wereldzeeën en combineerde 

dat met zijn literaire bezigheden. In de tijd 
dat hij in Haarlem woonde onderhield hij 
vriendschap met schrijvers als Adriaan 
Roland Holst (uit Bergen), Henrik Marsman, 
Jan Greshoff en Jacques (J.C.) Bloem.
Zijn goede band met de Haarlemse beeld
houwer Mari Andriessen (bekend van on
der meer De Dokwerker en het standbeeld 
van Wilhelmina) resulteerde erin dat hij na 
zijn vertrek van de Kinderhuissingel tijde
lijk bij het gezin Andriessen inwoonde aan 
het Donkere Spaarne 22.
Daarna volgden vooral wereldreizen. In 
het najaar van 1925 verliet hij voor jaren 
Nederland om aan boord te gaan van de 
JavaChinaJapanLijn. 
Maar niet na wat uitbundige nachtschui
merij ter afscheid. Op 19 augustus 1925 
maakte hij een kroegentocht met vrienden 
in Amsterdam in gelegenheden die nog 
steeds bestaan: Hotel Americain aan het 
Leidseplein, daarna Café Schiller aan het 
Rembrandtplein en een afzakkertje in 
De Roode Leeuw aan het Damrak.

‘Slau’ op onze Singel
Het zou zomaar kunnen dat schrijver en dichter J.J. Slauerhoff zijn bekendste dicht-

regels schreef terwijl hij vanaf de Kinderhuissingel over het Kenaupark uitkeek, de 

voetgangers aanschouwend die over de toenmalige Pieter Kiesbrug onder zijn 

gehuurde kamer passeerden.

• GESCHIEDENIS
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Schroom niet en stel uw vragen en verzoekjes op de nieuwe website: www.garenkokers
kwartier.nl. Volg ons op Facebook: www.facebook.com/Garenkokerskwartier en houd 
ons Instagramaccount: @de_garenkoker in de gaten! En geef mooie foto’s van onze 
buurt de hashtag: #mooigkk mee!

Zeg gerust even ‘hallo’!



Voor Emke Koops, sinds 2003 een van de 
bewoners van het Rijksmonument 
Rosehaghe, ligt dit anders. Vroeg in haar 
jeugd heeft zij de natuur in haar hart  
gesloten. Het behoud hiervan door een 
duurzaam gebruik van grondstoffen en  
producten past zij dan ook al geruime tijd 
toe in haar dagelijks leven. En, als bewoner 
van een monumentale woning waarin ver
beteringen maar beperkt zelfstandig mogen 
worden aangebracht, komt deze instelling 
haar goed van pas.  
Dat dit niet voor iedereen vanzelfsprekend is 
merkt zij in haar werk, waarbij ze veel in con
tact komt met hulpbehoevenden voor wie 
de gestegen energiekosten een groot pro
bleem zijn. Een advertentie van ‘Stichting 
!Woon’ voor de opleiding tot energiecoach 
trok haar aandacht en sinds oktober vorig 
jaar gaat ze als vrijwilliger op haar vrije dag 
op bezoek bij mensen die zich bij de stich
ting hebben aangemeld. Aan de hand van 

Energie besparen 
(hoe) doe ik dat?

een vragenlijst bespreekt Emke dan het 
energieverbruik en geeft ze advies over 
mogelijke bezuinigingen. Ook mag ze gratis 
wat handige bespaarproducten weggeven 
zoals o.a. ledlampen, radiatorfolie of tocht
strips. En waar nodig deze ook helpen te 
bevestigen. Het geeft Emke duidelijk veel 
voldoening: “Het is heel leuk om bij mensen 
thuis te zien wat ze al doen en ze praktische 
tips te geven. Maar, het meeste plezier 
beleef ik als ze begrijpen dat gedragsveran
dering meer effect heeft dan hulp middelen. 
Dit vooral omdat ik denk dat duurzaamheid 
het best bereikt wordt als iedereen alles wat 
minder doet.” 

NB Er zijn geen kosten verbonden aan het 
bezoek van een energiecoach. 
Ook gelden er geen beperkingen op grond 
van woonwijk, soort woning of inkomen. 
Aanvragen kan via https://www.wooninfo.
nl/vraagbaak/energie/energiecoach/ 

Ondanks dat de energieprijzen de laatste weken weer dalen, zijn veel mensen zich in het 

afgelopen jaar meer en meer bewust geworden van hun energieverbruik.

• GARENKOKERS

Fijne, rustige buurt
Het Garenkokerskwartier is een fijne, rustige 
buurt om in te wonen. Er speelt niet zo veel op 
het gebied van veiligheid en leefbaarheid. Er 
zijn wel meldingen over de openbare ruimte, 
vooral over de inrichting van straten en stoe
pen en de staat waarin ze zijn. “Ik neem het 
op, ga zelf ook kijken, maar belangrijk is dat 
mensen melding maken bij de gemeente van 
iets wat kapot is. Dan moeten ze binnen 6 
weken een bericht krijgen wat we er aan doen. 
Als het om complexere zaken gaat dan bespre
ken we dat in een team met de gebiedsregis
seur. Een straat moet 40 jaar mee kunnen 
gaan, dan is er echt onderhoud nodig. Maar  
als de situatie eerder vraagt om aanpak, dan 
moeten we dat goed bespreken en plannen.”

Participatie
De gebiedsverbinder heeft ook als taak te 
adviseren op participatie bij projecten waarbij 
bewoners betrokken worden. In onze buurt 
gaat dat vooral over kleine projecten zoals 
fietsparkeerplekken of hoekparkeren. “Ik kijk 

samen met de betrokkenen welke oplossin
gen mogelijk zijn. We kunnen niet altijd aan 
alle wensen voldoen, maar we proberen toch 
samen tot een resultaat te komen, waar men
sen mee kunnen leven. Maar het blijft altijd 
lastig in een buurt met veel smalle straten, de 
ruimte is beperkt.” 

Weinig groen en weinig te doen
“Er is wel weinig groen in de buurt. Gelukkig is 
de ligging van de buurt wel goed, want je zit 
zo in de duinen. De Buurtcoöperatie 
Duurzaam Garenkoker is een betrokken groep 
bewoners. Voorheen was er ook een actieve 
groep bewoners die ging troeptrimmen. Voor 
jongeren en ouderen is er niet heel veel te 
doen. ’t Landje is er natuurlijk wel, dat binnen
kort weer wordt opgeknapt, maar dat is toch 
voor een specifieke groep jongeren. Er zijn 
verder weinig plekken om elkaar te ontmoe
ten. Ja, het Zaeltje in de wijk Rosenhaghe, 
daar ga ik binnenkort eens kijken.”
U kunt Mirjam mailen als u met haar in 
gesprek wilt: mboxhoorn@haarlem.nl.

Gebiedsverbinder Mirjam
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De redactie van de Garenkoker vergadert in de kerk. Er zijn twee ruimtes op de begane 

grond, die voor een schappelijk bedrag te huur zijn.

Buurtbaken: huren bij  
de HH Anna en Maria kerk

Haarlem neemt deel aan  
NK Tegelwippen

Vanaf 21 maart is het nieuwe tegelwip
seizoen gestart. Ook Haarlem doet mee  
met een eigen tegelwipactiedag. Op zater
dag 15 april 2023 kunnen inwoners van 
Haarlem op diverse plaatsen in de stad 
tegels en zand omruilen voor planten.  
Alle tegels op terrassen en tuinen die op 
deze dag worden ingeleverd tellen mee 

voor de gemeente in het Nederlands 
Kampioen schap Tegelwippen. Meer groen 
in de tuin zorgt immers voor een betere 
afwatering, het voorkomt hittestress en 
beplanting in de tuin zorgt voor meer  
verkoeling in de zomer. Mooi toch? 
Bovendien wordt elke tuin er gewoon 
mooier en groener van. 

• DUURZAAM DOEN

Mirjam Boxhoorn is gebiedsverbinder vanuit de gemeente voor heel Haarlem Zuid en West. 

Onze buurt, het Garenkokerskwartier is daar onderdeel van. Een gebiedsverbinder gaat 

over de leefbaarheid en veiligheid in de buurt. Als er bijvoorbeeld overlast is dan gaat 

Mirjam kijken of en hoe ze dit samen met de buurt op kan lossen. 

Veel kerkgebouwen staan het grootste deel 
van de tijd leeg. Dat is zonde, vindt de 
gemeente Haarlem. De kerkgebouwen 
staan bovendien doorgaans midden in de 
wijk. Tal van organisaties zijn naarstig op 
zoek naar een geschikte ruimte. Vandaar 
het project ‘buurtbakens’, dat ernaar streeft 
om sociale en culturele projecten onder te 
brengen in de kerkgebouwen.
Zo hebben we in het Garenkokerskwartier 
natuurlijk de OudKatholieke parochie van 
de HH Anna en Maria aan de Kinderhuis
singel. Op de begane grond zijn twee zalen, 
u bent er wellicht recent geweest om uw 
stem uit te brengen bij de verkiezingen.
De redactie van de Garenkoker en het 
bestuur van Buurtcoöperatie Duurzaam 
Garenkokerskwartier maken tegenwoordig 
gebruik van de ruimte van de kerk. Lage 

kosten, retro uitstraling en een centrale 
locatie. En de kerkrouter biedt snelle wifi.
Er is veel mogelijk. Een hobbyclub, een 
yogacursus of als een repetitieruimte. Er 
staat een piano, maar we durven geen 
garantie af te geven voor het geluid daar
van. De taalcursus voor nieuwe 
Nederlanders heeft er de afgelopen jaren 
gehuurd. Deze organisatie heeft inmiddels 
meer ruimte nodig en is vertrokken naar 
een schoolgebouw. Als u bovendien écht 
veel ruimte nodig heeft, is de kerk zelf (op 
de eerste etage) ook te huur.

Meer kerknieuws. De bisschop en zijn echt
genote komen binnenkort ook in onze wijk 
wonen. Voor vragen over de huur kunt u 
zich echter wenden tot de penningmeester 
van de OKK, de heer Thomas Ras.

De kapsalon was de tweede huiskamer voor 
Nico en zijn vrouw Marjan, naast hun stek in 
Bennebroek. Wat zaten ze vaak nog na te bor
relen in de zaak, en te koken en sport te kij
ken, of een combinatie daarvan.
Marieke oriënteert zich nog op wat ze hierna 
gaat doen. En Nico? Met pensioen en sowieso 
naar André Rieu. Marjan en hij hebben nu al 

kaarten voor het kerstconcert van 17 decem
ber in de MECC in Maastricht, daar waar die 
internationale boevenbende van Pink 
Panthers op de Tefafbeurs diamanten roofde.
Nico en Marieke weten wat ze straks het 
meest gaan missen. “De mensen, de gezellig
heid. Vooral alle verschillende soorten men
sen, de gesprekken, de verhalen.”
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